
 آرمان ملی: لیونل مسی برای هشتمین بار به توپ طلا رسید. 
واکنش بزرگان فوتبال به این رکورد در ادامه آمده است. 

 جوایز 
دوشنبه شب برنده توپ طلا مشخص شد. لیونل مسی مزد 
قهرمانی با آرژانتین در جام جهانی را گرفت و توانست با کنار زدن 
ارلینگ هالند به توپ طلای ۲۰۲۳ فوتبال برسد. مراسم توپ طلا 
در سالن تئاتر شتله پاریس در فرانسه برگزار شد و لیونل مسی، 
فوق ستاره آرژانتینی توانست بار دیگر ارزشمندترین جایزه فردی 
دنیای فوتبال را کسب کند. دیدیه دروگبا و سندی هریبرت مراسم 
دوشنبه شب را اجرا کردند. جایزه کوپا مربوط به بهترین بازیکن 
جوان نیز به جود بلینگام ستاره انگلیسی رئال مادرید رسید تا اولین 
افتخار بزرگ دوران فوتبالش را به دست بیاورد. جایزه سوکراتس 
که درباره تاثیرات اجتماعی است به وینیسیوس رسید که تلاش 
زیادی برای مبارزه با نژادپرستی کرده است. بازیکن رئال مادرید 
این جایزه را به خاطر کاری که برای کمک به کودکان در برزیل 
انجام داده است، دریافت کرده است. بارسلونا برترین باشگاه فوتبال 
زنان شد. جایزه یاشین مربوط به بهترین دروازه بان سال به املیانو 
مارتینس از آرژانتین رسید. ارلینگ هالند برنده جایزه گرد مولر 
شد و گری لینه کر این جایزه را به مهاجم منچسترسیتی اهدا 
کرد. سیتی برای دومین سال پیاپی برنده جایزه بهترین باشگاه 

سال شد. 
 صحبت های مسی

مسی بعد از دستیابی به توپ طلا گفت: قبل از هر چیز 
می خواهم از کسانی که به من رای دادند تشکر کنم. می خواهم 
این جایزه را با هم تیمی هایم در تیم ملی فوتبال آرژانتین تقسیم 
کنم؛ چرا که اگر آنها نبودند، قهرمانی در جام جهانی را تجربه 
نمی کردم و به این جایزه هم نمی رسیدم. فکر می کنم این جایزه 
برای همه بازیکنان، کادر فنی و ملت آرژانتین است. او ادامه داد: 
ارلینگ هالند، کیلیان ام باپه و کوین دی بروینه هم عملکرد بسیار 
خوبی را از خود نشان دادند و اطمینان دارم که آنها هم در آینده 
جوایز زیادی را به دست خواهند آورد. بازیکن اینترمیامی درباره 
بازگشتش به بارسلونا هم گفت: بارسلونا خانه من است. من با 
بارسلونا خداحافظی نکردم و این خوب نیست. من عاشق بارسلونا 
و هواداران این تیم هستم و به همین خاطر دوست دارم که به این 
تیم برگردم. او درباره اینکه چه زمانی از دنیای فوتبال خداحافظی 
می کند، عنوان کرد: واقعا نمی دانم چه زمانی از فوتبال خداحافظی 
می کنم اما این آخرین توپ طلای من خواهد بود. می خواهم از 
همه کسانی که به من کمک کردند، از کسانی که دوست داشتند 
آرژانتین قهرمان شود و البته از خانواده، همسر و فرزندانم که 

همواره در کنارم بودند تشکر کنم. مسی در پایان این جایزه را به 
دیگو مارادونا در سالروز تولدش اهدا کرد و گفت: از مارادونا در روز 
تولدش یاد می کنم. مکانی بهتر از اینجا برای یادکردن مارادونا 

وجود ندارد. دیگو! من این جایزه را با تو سهیم می شوم. 
 امپایه 

دستیابی مسی به توپ طلا با واکنش کیلیان ام باپه همراه بود. 
این بازیکن فرانسوی در پستی در صفحه شخصی اش نوشت: 
تبریک به مسی برای بردن این جایزه. تو شایسته آن هستی. ام باپه 
و مسی دو سال در پاری سن ژرمن با هم همبازی بودند. آنها در 
فینال جام جهانی در برابر همدیگر قرار گرفتند و هر دو همه کاره 
تیم هایشان بودند. در نهایت این آرژانتین بود که در ضربات پنالتی 

به پیروزی دست پیدا کرد و جام قهرمانی را بالای سر برد. 
 بارسا

باشگاه بارسلونا که بیش ترین نقش را در تبدیل شدن لیونل 
مسی به یک ستاره بزرگ داشت به دستیابی این بازیکن به توپ 

طلا واکنش نشان داد و در پیامی برای مسی نوشت: یک بار 
دیگر مسی به توپ طلا دست پیدا کرد. این هشتمین توپ 
طلایی بود که او به دست آورد. همه بارسلونا به تو افتخار 
می کنند لئو. مسی پس از آنکه توانست توپ طلا را برای 
هشتمین بار به دست آورد به احتمال بازگشتش به 

بارسلونا واکنش نشان داد. 
لوتار ماتئوس از انتخاب لیونل مسی به عنوان 
برنده توپ طلای ۲۰۲۳ انتقاد کرد. به گزارش 

اسکای اسپورت آلمان، لیونل مسی به خاطر عملکرد 
خوبش در جام جهانی قطر با زدن هفت گل و 

تدارک سه پاس گل به تیمش کمک 
کرد تا قهرمان شود. به گفته لوتار 

ماتئوس که خود در سال ۱۹۹۰ 
برنده توپ طلا شد، انتخاب مسی 
موجه نیست: »همه سال گذشته 
هالند بهتر از مسی عمل کرد. این 
سزاوارانه نبود که مسی برنده توپ 
طلا شود و این نشان می دهد 
که جام جهانی بیش از هر چیز 
دیگری اهمیت دارد. از نظر من 
هالند بهترین بازیکن دوازده ماه 

اخیر بود که جام های مهمی را با 
منچسترسیتی )لیگ قهرمانان، 

لیگ برتر و جام حذفی انگلیس( 

کسب کرده و در این روند رکوردهای گلزنی زیادی را شکست. 
برای من هیچ راهی برای کنارزدن هالند وجود ندارد. این انتخاب 

مسخره بود، حتی اگر من طرفدار مسی باشم. 
مهاجم آرژانتینی اینتر، لیونل مسی را شایسته دریافت توپ 
طلا دانست و گفت لئو در صورت نبودن رونالدو می توانست 
افتخارهای بیشتری را هم کسب کند. به گزارش فوتبال ایتالیا، 
لائوتارو مارتینس عنوان کرد به رفتن به رئال مادرید فکر نمی کند 
و تمرکز کاملش روی اینتر است. او همچنین معتقد است اگر 
کریستیانو رونالدو نبود، مسی ۱۵ توپ طلا داشت. مراسم توپ 
طلای سال ۲۰۲۳ برگزار شد و لیونل مسی بالاتر از ارلینگ هالند 
به توپ طلا رسید. این هشتمین عنوان مسی است و حالا رکورد 
بیش ترین توپ طلای خود را مجددا ارتقا داد. لیونل مسی با ۳٦ 
سال سن، بعد از استنلی متئوس )٤۱ سال(، مسن ترین برنده 
تاریخ توپ طلاست. لائوتارو در مراسم توپ طلا که دیشب در 
پاریس برگزار شد، در کنار هموطنش لئو مسی نشست. »ال 
تورو« در میان فهرست ۳۰ نفره توپ طلا قرار داشت 
و در نهایت در رده بیستم قرار گرفت. لائوتارو به 
ESPN گفت: فراموش نکنید مسی در طول 
این سال ها در کنار کریستیانو رونالدو رقابت 
کرد و اگر رونالدو نبود، مسی الان ۱۵ توپ 
طلا داشت. مهاجم آرژانتینی درباره احتمال 
پیوستنش به رئال  مادرید نیز صحبت کرد: 
رئال مادرید یک باشگاه بسیار مهم است اما 
تمام تمرکز و فکر من فقط روی اینتر است. 
در اینتر واقعا خوشحالم. با این تیم 
قرارداد دارم و خانواده ام در 
میلان خوشحال اند. به 
خوبی  سال  خاطر 
که داشتم از اینتر و 
تیم ملی آرژانتین تشکر 

می کنم. 
سـال  امیــدوارم 
۲۰۲٤ بتوانم اینتر را 
به بالاترین حد ممکن 
برسانم و آرژانتین را 
نیز به موفقیت بیشتر 
برسانم. من می خواهم 
عناوین قهرمانی زیادی را 

کسب کنم. 
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گفت وگو

  کوتاه 
ایسنا: آتیلا حجازی درباره عملکرد بلانکو در دیدار مقابل 
آلومینیوم اراک گفت: بلانکو کم بازی کرد و فرصت چندانی 
نداشت. او باید فیکس بازی کند تا عیارش مشخص شود. البته 
آرمان رمضانی عملکرد خوبی در تیم داشت و به نوعی در خدمت 
تیم بود. پس از جدایی قایدی و محبی استقلال به مهاجم 
سرعتی نیاز دارد که باید در نیم فصل جذب کند. »اشتباهات 
داوری چقدر در نتایج تیم ها تاثیر گذار است؟« بازیکن پیشین 
استقلال توضیح داد: تا زمانی که VAR به ایران نیاید شرایط 
همین است. هر هفته یک تیم شاکی است. در کشوری مثل 
ایران با این قدمت، سال هاست که یک ورزشگاه ساخته نشده 
است. در و تخته با هم جور است. یک ورزشگاه درست و حسابی 
نداریم. هر ورزشگاهی هم ساخته شده در بیابان است. واقعا 
مردم را بز کوهی فرض کرده اند! در دنیا در شلوغ ترین مرکز شهر، 
ورزشگاه می سازند اما در ایران کارهایی انجام می دهیم که با 
همه دنیا منفاوت است. به شما قول می دهم از الان برای ساخت 
ورزشگاه استارت بزنند ۵۰ سال طول می کشد. او همچنین 
درباره آشتی کنان خطیر و نکونام بیان کرد: این مسخره 
بازی ها را در ایران فقط می بینید. در دنیا کی از این کارها 
صورت می گیرد؟ طرف قهر می کند با گل و شیرینی در تمرین 
حاضر می شود. الان منظورم استقلال نیست و کلی صحبت 
می کنم. یک نفر مدیرعامل است و دیگری سرمربی؛ یا باهم 
کار می کنند یا نه. مربی ابتدای فصل شرایط باشگاه را می بیند 
و سپس تصمیم می گیرد که برود یا نه. فکر کنید گواردیولا از 

منچسترسیتی قهر کند و فرگوسن واسطه آشتی کنان شود.

بیــن المــلل 
 تیاگو سیلوا اعتراف کرد به پایان دوران فوتبالش نزدیک شده 
است و در تابستان درباره خداحافظی از فوتبال تصمیم خواهد 
گرفت. به گزارش بی ساکر، تیاگو سیلوای ۳۹ ساله در آخرین سال 
قراردادش با چلسی است و هنوز نمی داند فصل آینده چه خواهد 
کرد. این بازیکن برزیلی به اسکای ایتالیا گفت که پایان دوران 
حرفه ای اش نزدیک است اما تمرکزش روی سال جاری است. 
تیاگو سیلوا چهارمین فصل حضورش در چلسی را سپری می کند. 
از زمانی که او در سال ۲۰۲۰ از پاری سن ژرمن به چلسی پیوست، 
توانسته در قلب خط دفاعی این تیم لندنی به خوبی انجام وظیفه 
کند. این بازیکن ۳۹ ساله یکی از بازیکنان کلیدی پوچتینو در این 
فصل بوده و در تمام ۱۰ بازی لیگ برتر از ابتدا در ترکیب تیمش به 
میدان رفته است. تیاگو سیلوا گفت:  بازنشستگی تصمیم دشواری 
است ولی باید اذعان کنم به روزهای پایانی دوران فوتبالم نزدیک 
شده ام.  پایان دوران حرفه ای من در حال نزدیک تر شدن است. 
گرفتن این تصمیم اصلا آسان نیست. باید به این فکر کنید که چه 
زمانی می خواهید بازنشسته شوید و به عنوان آخرین باشگاه به 
کجا روید. باید خانواده و بچه هایم را در اولویت قرار دهم. الان من 
فقط روی لذت بردن از آخرین سال قراردادم با چلسی متمرکز 

 . نمی دانم سال آینده چه اتفاقی می افتد هستم
اما هر اتفاقی رخ دهد خوشحال خواهم 
بود.  چلسی فصل را با تنها سه برد از 
۱۰ بازی آغاز کرده و در رده یازدهم 
لیگ برتر قرار دارد و این هفته در خانه 
برابر برنتفورد به شکست تن داد و 
اکنون باید برای دیدار با تاتنهام، 
صدرنشین آماده شود. البته 
آبی های لندنی پیش از آن 
دیدار باید در جام اتحادیه 
نیز به میدان بروند و در 
خانه پذیرای تیم بلک برن 

خواهند بود. 
 

کارگری: وزیر ورزش با گرفتن  
اسبقیان از ورزش جانبازان و 

توان یابان به ما کادو داد!
ایلنا: مراسم استقبال از آخرین گروه 
کاروان فرزندان ایران که موفق به کسب ۱۳۱ 
مدال رنگارنگ )٤٤ مدال طلا، ٤٦ مدال نقره 
و ٤۱ مال برنز( در چهارمین دوره بازی های 
پاراآسیایی هانگژو شد، با حضور مسئولان 
ورزش کشور برگزارشد. غفور کارگری رئیس 
کمیته ملی پارالمپیک کشورمان در بدو ورود 
به کشورمان در گفت وگو با خبرنگاران گفت: 
همه خانواده پارالمپیک، اعم از فدراسیون های 
پارالمپیکی، هیات های استانی پارالمپیکی، 
ورزشکاران، سرپرستان، کادراجرایی پارالمپیک 
و فدراسیون ها از امروز سه شنبه نهم آبان ماه 
باید با جدیت برای سه رویداد مهم پیش رو آماده 
شویم. رئیس کمیته ملی پارالمپیک در رابطه با 
موضوع فدراسیون جانبازان و توان یابان و آقای 
اسبقیان گفت: بنده با آقای وزیر حتما صحبت 
می کنم. علی الظاهر آقای وزیر به ما کادو 
داده اند و یکی از روسای خوب فدراسیون های 
پارالمپیکی را از ما گرفتند. کارگری در پایان 
افزود: کسب عنوان دومی کاروان فرزندان 
ایران را به همه مردم تبریک می گویم، یقینا 
عنایت خداوند متعال، لطف حضرت زهرا)س( 
و دعای خیر مردم پشت این کاروان بوده است. 
بدون تردید این موفقیت یک دستاورد فنی و 

معنوی است. 

منهای فوتبال 

گام بزرگ عربستان 
 برای میزبانی جام جهانی 

استرالیا اعلام کرد که برای میزبانی جام جهانی 
۲۰۳٤ درخواست نخواهد داد و این باعث می شود 
تا عربستان یک گام دیگر به میزبانی این رقابت 
بزرگ نزدیک تر شود. به گزارش اسپورت، فیفا 
چند روز پیش از کشورهای آسیایی و اقیانوسیه 
خواست تا برای میزبانی جام جهانی ۲۰۳٤ اعلام 
آمادگی کنند. پیش بینی می شد که استرالیا 
برای میزبانی این رقابت بزرگ درخواست بدهد 
و با عربستان رقابت کند اما این کشور رسما اعلام 
کرد که درخواست میزبانی این رقابت ها را نخواهد 
داد. در بیانیه رسمی فدراسیون فوتبال استرالیا 
آمده است: ما امکان میزبانی جام جهانی ۲۰۳٤ را 
بررسی کردیم. بعد از بررسی همه جوانب و شرایط 
به این نتیجه رسیدیم که برای میزبانی جام جهانی 
۲۰۳٤ درخواست ندهیم. استرالیا خود را آماده 

میزبانی از المپیک ۲۰۳۲ می کند.

ویــژه 

بازی سطح پایین پرسپولیس 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل ملوان بندر انزلی در هفته 
هشتم لیگ برتر به تساوی رسید. پرسپولیس سطح پایین 
بازی کرد و ملوان بهتر بود. هر دو تیم در میانه میدان بازی 
می کردند، هیچ تاکتیک خاصی نداشتند و موقعیت های 
بسیار کمی روی دروازه یکدیگر ایجاد کردند. خط هافبک 
پرسپولیس بسیار ضعیف کار کرد و هر کدام شان برای خودش 
تک روی می کرد. در نیمه دوم هیچ چیزی در تیم پرسپولیس 
تغییر پیدا نکرد تا با دگرگون کردن سیستم بازی، بتوانند 
نتیجه را بگیرند.  اگر پرسپولیس برای مساوی گرفتن به انزلی 
رفته بود، اصلًا کار منطقی نکرده، چون باید در ابتدای فصل 
حداکثر امتیازات را بگیرد تا از کورس قهرمانی عقب نماند. 
اگر پرسپولیس سه امتیاز را می گرفت به صدر جدول صعود 
می کرد و از نظر روحی و روانی شرایط بهتری را برای تیم ایجاد 
می کرد. پرسپولیس مدعی قهرمانی است و اگر بخواهد به امید 
تساوی در بازی های خارج خانه به میدان برود، بعد از چند 
هفته فاصله اش با صدرنشینان بیشتر خواهد شد.  با آمدن 
قانون ۵ تعویض در طول ۹۰ دقیقه، ساختار و سازماندهی 
تیم به هم می خورد، چون اسکلت تیم عوض می شود و روش 
بازی هم تغییر می کند، اما با این حال پرسپولیس چیزی در 
نیمه دوم هم ارائه نکرد.  همه جا های دنیا تیم ها هر ٤  روز یک 
بار بازی می کنند. وقتی بازیکنان پول حرفه ای می گیرند باید 
حرفه ای هم زندگی کنند و خودشان را برای هر مسابقه آماده 
نگه دارند. در دهه ٦۰-۷۰ پرسپولیس همین طور بازی می کرد 
و هیچ بازیکنی این همه پول نمی گرفت. در مسابقات داخلی 
و باشگاه های آسیا به میدان می رفتیم و به بهترین نحو بازی 
تماشاگرپسندی را ارائه می کردیم. فشار روی بازیکن بهانه 
است و اگر بدنساز کارش را بلد باشد هیچ گاه این فشار به چشم 
نمی آید.  سال های زیادی است که دیگر پدیده ای به سطح اول 
فوتبال ایران معرفی نمی شود، چون لیگ برتر سطح بالایی 
ندارد. اگر لژیونر ها را کنار بگذاریم دیگر بازیکنی در حد تیم 
ملی نداریم و این فاجعه بزرگی برای آینده فوتبال ملی ایران 
خواهد بود. زمانی که به همراه علی پروین در تیم ملی حضور 
داشتیم ۷۰ بازیکن داشتیم و نمی دانستیم کدام نفر را برای 
اعلام لیست نهایی تیم ملی خط بزنیم، اما حالا تعداد بازیکن 

خوب مان به ۲۰ نفر هم نمی رسد.

محمد نوری مربی ملوان در خصوص دیدار 
این تیم مقابل پرسپولیس و البته تقابل با 

سپاهان در هفته بعدی رقابت ها صحبت کرد. 
  در خصوص تساوی ارزشمند ملوان 
مقابل پرسپولیس در هفته هشتم توضیح 

می دهید؟
 ما برای این بازی آماده بودیم و این باور را به 
به بچه ها داده بودیم که می توانند مقابل تیمی 
مثل پرسپولیس عملکرد خوبی داشته باشند و 
حتی با پیروزی از زمین خارج شوند. قراری که ما 
با تیم گذاشتیم این است که در بازی های خانگی 
برای برد وارد زمین شویم و مقابل پرسپولیس 
هم هدفمان همین بود. پرسپولیس تیم بزرگی 
است و مدافع عنوان قهرمانی است و بازیکنانش 
همه یا ملی پوش هستند و یا در سطح تیم ملی 
بازی می کنند. ما با شناخت کافی و با انگیزه بالا 
بدون ترس از نام این تیم به زمین رفتیم و ایمان 
داشتیم که می توانیم مقابل آنها نتیجه بگیریم. 
هدف ما در این بازی با توجه به امتیاز میزبانی 
کسب برتری بود و برای مساوی به زمین نرفته 
بودیم و حتی شانس این را هم داشتیم که به 
برتری برسیم و چند موقعیت گل ایجاد کردیم 
ولی خب تساوی مقابل پرسپولیس هم نمی تواند 

نتیجه بدی باشد. 
  در مورد اعتراض پرسپولیسی ها به سه 

صحنه داوری چه نظری دارید؟
 من عادت ندارم در مورد داور مسابقه 
و تصمیماتش صحبت کنم. صحنه هایی که 
می گویید را هم بعد بازی بازبینی نکردم و 
نمی توانم نظر دقیقی بدهم ولی کارشناسان 
داوری هرچه بگویند همان درست است. به هر 
حال اشتباه داوری هم بخشی از فوتبال است 
و نمی توان ایراد گرفت. تیم ما تا اینجا کم از 
داوری ضربه نخورده است. به نظرم تا زمانی 
که مسئولان فدراسیون عزم جدی برای ورود 
VAR نداشته باشند این اعتراضات و مشکلات 
پابرجاست و هر هفته یک تیم به داوری معترض 

است. 
 نظر شما در مورد تقابل هفته آینده 

مقابل سپاهان چیست؟
سپاهان تیم خوبی است و افتخار پوشیدن 
پیراهن این تیم را دارم. آنها هم مدعی قهرمانی 
محسوب می شوند و دو بازی سنگین همزمان 
به صورت پیاپی به ما خورده است ولی ما این 
خودباوری را در بازیکنان ایجاد کردیم که مقابل 
هر تیمی می توانند نتیجه بگیرند و شاید این بار 
نوبت برد ما باشد. بازی در اصفهان مقابل سپاهان 
واقعاً سخت است ولی ما باید یاد بگیریم در هر 

بازی به هدف پیروزی وارد زمین شویم. 

ناصر ابراهیمی 
 کارشناس فوتبال 

نوری:  
ملوان برای برد

 به مصاف 
پرسپولیس رفته بود 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

        ؟؟؟؟؟؟؟ 

راهیابیمصباحیودارابهفینالوکسب3مدالبرنزقلعهنویی:

امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی فوتبال گفت: 
انتقادات اخیر برای من تداعی کننده سال ۲۰۰٦ است 
و آنقدر که به ما حمله شد به منچسترسیتیِ گواردیولا 

حمله نشد. 
 بازی های اول 

امیر قلعه نویی درباره دیدارهای پیش رِوی تیم ملی 
فوتبال ایران مقابل هنگ کنگ و ازبکستان در مرحله 
اول انتخابی جام جهانی و درخواستش برای تعویق هفته 
دهم لیگ برتر گفت: هیچ مسابقه ای ساده نیست. اگر 
نتایج را در اروپا و آسیا دنبال کرده باشید، می بینید همه 
بازی ها سخت است. روز گذشته جلسه ای با مسئولان 
سازمان لیگ برگزار کردیم و صحبت هایی انجام شد و 
قرار است خبر بدهند. فاصله ۲۱ تا ۲۵ آبان ماه کم است 
و بازیکنان سه، چهار روز یک بار بازی می کنند و زمین ها 

نیز مساعد نیست. 
 تعویق لیگ؟!

وی در مورد اینکه امکان دارد بازی های هفته دهم 
به تعویق بیفتد، تصریح کرد: روز گذشته جلسه ای 
برگزار شد و اگر نتیجه اش را بگویند اعلام می کنیم. در 
جلسات قبلی قرار بود بازیکنان را ۲۰ آبان به ما تحویل 
دهند، تیم ملی بزرگسالان یک دقیقه هم بازی ها را عقب 
نینداخته است، بازی هایی که به تعویق افتاد به خاطر تیم 
امید و بازی یک تیم باشگاهی بود. چون خودم سرمربی 
تیم  باشگاهی بودم شرایط مربیان را در نظر گرفتم تا 
تیم ها در شرایط مسابقه باشند، فشردگی مسابقات و 

فاصله کم بازی ها به ما لطمه می زند. 
  اظهارات محمدحسین کنعانی زادگان

سرمربی تیم ملی در خصوص واکنش ورزشکاران 
محمدحسین  اظهارات  به  مختلف  رشته های 
کنعانی زادگان، مدافع ملی پوش پرسپولیس که گفته 
بود »خودرویشَ ۱۰۰ میلیارد تومان قیمت دارد« گفت: 
بهتر است دیگر به این موضوعات نپردازیم، باید حق 
همه رشته ها را بدهیم. فوتبالیست ها کار بسیار بزرگی 
مثل صعود به جام جهانی کردند، این کار سخت است، 
قهرمانان المپیک نیز ریاضت و زحمت می کشند و اگر 
حرفی زدند برای خودشان بوده و نخواستند خودشان را 
با فوتبالیست ها در کفه ترازو قرار دهند، کنعانی زادگان 
حرفی زد که از باب شوخی بود ولی دوستان طور دیگری 
برداشت کردند، باید به همه رشته ها نگاه ویژه شود، ژاپن 
یک بعُدی حرکت نکرد و در بازی های آسیایی نشان داد 
چقدر پیشرفت کرده است، بنابراین، به همه رشته ها 
به اندازه خودشان بها داده شود. اگر دوستان حرفی زدند 
به خاطر زحمات و مقام های جهانی است که کمتر به 

آنها توجه می شود. 
 اعضای کادر فنی 

قلعه نویی در رابطه با درخواست اعضای کادر فنی 
برای حمایت از تیم ملی برای حضور در جام ملت های 
آسیا خاطرنشان کرد: ۵ بازی انجام دادیم که ٤ دیدار 
بیرون از خانه بود، دو فینال داشتیم که هر دو را بردیم و 
فقط یک گل خوردیم، اما ببینید چقدر به ما حمله شد، 
این حمله ها درست تداعی کننده سال ۲۰۰٦ است، ما 
در ۵ بازی یک گل خوردیم، آن قدر که به ما حمله شد 
به منچسترسیتی گواردیولا که سال گذشته همه جام ها 
را برد و امسال دو، سه هفته نتیجه نگرفت، حمله نشد! 

برمی گردیم به سال ۲۰۰٦، به آن دادگاه و مقاله ها که 
به نوعی دوباره تداعی می شود، از دوستان می خواهم به 
فکر مملکت باشند، زدن قلعه نویی از سال ۲۰۰٦ بس 
است! وی افزود: خودمان می دانیم مقابل اردن اشتباه 
داشتیم اما آمار را نیز ببینید، همین اردن که ما را با 
همه ستاره های مان برده است، این تیم را در کشورش 
با اختلاف دو گل بردیم، آیا این انتقادها غیرطبیعی 
نیست؟ وقتی بحث دوندگی بازیکنان را دیدیم، بالا بود 
ولی اشتباهات و ایراداتی داشتیم. هیچ تیم و بازیکنی در 
دنیا نمی تواند ۳۰ بازی را یک مدل انجام دهد، شرایط 
چمن خوب نبود و یکی دو بازیکن ما اشتباهات فردی 
داشتند. قلعه نویی یادآور شد: ازبکستان و قطر تیم های 
بزرگی هستند و در جام ملت ها این را خواهید دید. از 
سال ۲۰۰٦ هر چقدر می خواستید دادگاهی و حمله 
کردید، حالا به خاطر جام ملت های آسیا به تیم ملی 
کمک کنید، راه موفقیت تعامل است، فرق آن وری ها 
با ما این است که آنها دلسوز مملکت شان هستند ولی 
ما حب و بغض داریم، خدا آقای انتظامی را بیامرزد، 
حرف خوبی می زد و می گفت »شغل دوم برخی از 
مردم بخل و حسادت«، در فوتبال هم همین طور است، 
قلعه نویی یک روزی نخواهد بود ولی اتفاقات سال 
۲۰۰٦ ظلم بود. سرمربی تیم ملی در مورد انتقادها از 
تعداد زیاد دستیارانش تصریح کرد: از خداداد عزیزی، 
هومن افاضلی و دیگر همکارانم تشکر می کنم که با 
کمترین چشمداشت آمده اند و الآن سه ماه است که 
قرارداد و دریافتی نداشته اند و به عشق فوتبال و مردم 
کمک می کنند، این عزیزان از سال ۲۰۰٦ با قلعه نویی 
مشکل دارند و اگر اینجا نبودم می گفتند دستیاران کم 
است، قهرمانی ها را خیلی بزرگ می کردند و آمارها را به 
عرش می بردند، این آدم ها همین طوری هستند، بخل، 
حسادت و کینه و هر چیزی که بخواهید درون این آدم ها 
می بینید، ما هم انتقادات را قبول داریم و آمارهای مان 

خوب بوده است. 
  بازی تدارکاتی 

سرمربی تیم ملی در پاسخ به این سؤال که با شرایط 
موجود امکان برگزاری بازی تدارکاتی وجود ندارد، 
گفت: اگر سازمان لیگ و برنامه فشرده باشگاه ها اجازه 
دهد و آنها لطمه نخورد بازی خواهیم کرد. خودم نامه 
زدم و گفتم می خواهم با این تیم ها بازی کنم، همان طور 
که در سال ۲۰۰۷ با مکزیک بدون لژیونرها بازی کردیم، 
اصلًا ترسی ندارم ولی شرایط مملکت این گونه است و 
پول نیست، به جای اینکه مشکلات درون سازمانی را 
به بیرون ببریم، کار را با همین شرایط جلو می بریم، آیا 
من هم باید مثل مربیانی که بهترین شرایط را دارند، 
غُرغر کنم و بگویم اینجا مشکل دارد؟ من چنین آدمی 
نیستم. قلعه نویی گفت: در تیم هایی بودم که حتی ٦ 
ماه یک ریال نگرفتم، نمونه اش تراکتور و استقلال بود 
ولی کار کردم، می توانید از محمد نوری و فرزاد حاتمی 
بپرسید، آدمی نیستم که مشکلات درون تیمی را به 
بیرون بدهم، اگر هر کسی بود یک میلیون دلار می داد، 
استقبال می کردیم، اگر ژاپن پیشنهاد دهد با سازمان 
لیگ مشورت می کنیم که بدون لژیونرها با این تیم 
بازی کنیم، البته این رفتار هم درست نیست که از افراد 

دیگری کمک بگیریم. 

آنقدر که به ما حمله شد به منچسترسیتیِ گواردیولا نشد 
رقابت های بوکس قهرمانی آسیا با صعود محمدصالح مصباحی و 
عبدالرحمان دارا به فینال رده سنی نوجوانان و سه برنز نمایندگان کشورمان 
همراه شد.  رقابت های قهرمانی نوجوانان و جوانان آسیا به میزبانی شهر 
آستانه قزاقستان در حال برگزاری است و تا ۱۲ آبان ماه ادامه دارد..  بر این 
اساس، مبارزات مرحله نیمه نهایی بخش پسران در رده سنی نوجوانان، 
روز سه شنبه برگزار  شد و پنج نماینده راه یافته ایران به این مرحله، مقابل 
حریفان قرار گرفتند که محمدصالح مصباحی و عبدالرحمان دارا با غلبه بر 
رقبای خود به فینال رسیدند. هاشمی، رستم پور و گرشاسبی هم برنزی 
شدند.  بر اساس برنامه اعلام شده از سوی کمیته برگزاری، مبارزات فینال 

رده سنی نوجوانان پسران، روز پنجشنبه هفته جاری برگزار خواهد شد. 
نتایج بوکسورهای نوجوان ایران بدین شرح است: 

در وزن ٦۰ کیلوگرم: اشکان هاشمی که پس از استراحت در دور نخست، 
سلطانوف از تاجیکستان را شکست داد به مصاف اکبروف از ازبکستان 
رفت و با قبول شکست مقابل این حریف، با مدال برنز به کار خود پایان 
داد.  در وزن ٦۳ کیلوگرم: امیرمحمد رستم پور  که حریفانی از چین تایپه 
و کره جنوبی را شکست داده، با آرواز  قرقیزستانی مصاف  داد و نتیجه را 
واگذار کرد تا برنزی شود.  در وزن ٦٦ کیلوگرم: محمدصالح  مصباحی که 
پیش از این نماینده ازبکستان و اردن را برُده بود، غفوراوف  از تاجیکستان را 
هم شکست داد و سزاوارانه به فبنال رسید. او در مبارزه پایانی با نورماخان 
از قزاقستان مبارزه خواهد کرد.  در وزن ۷۵ کیلوگرم: عبدالرحمان دارا 
که ناهات از ویتنام را مقتدرانه شکست داده بود، برای رسیدن به فینال، 
عبدا... یف از ازبکستان را در مبارزه ای حساس مغلوب کرد. با این اوصاف، 

دارا در فینال با آلپیسبایف از قزاقستان روبه رو می شود. 

واکنش به واکنش به هشتمین توپ طلا هشتمین توپ طلا 


